

Law Society of Upper Canada Human Rights Award 2016

Call for nominations

Deadline: May 31, 2016

The Law Society Human Rights Award, established in 2013, recognizes outstanding contributions to the advancement of human rights and/or the promotion of the rule of law provincially, nationally or internationally. The award is granted every two years to an individual who has demonstrated devotion to the advancement of human rights and the rule of law over a long term or a single outstanding act of service.

For more information about the award and how to file a nomination, visit www.lsuc.on.ca/human-rights-award

LET RIGHT PREVAIL



QUE JUSTICE SOIT FAITE

Prix des droits de la personne du Barreau du Haut-Canada 2016

Appel à candidatures

Date limite : 31 mai 2016

Le Prix des droits de la personne du Barreau, créé en 2013, reconnaît les contributions exceptionnelles à la défense des droits de la personne ou à la promotion de la primauté du droit aux paliers provincial, national ou international. Le prix est remis tous les deux ans à une personne qui s'est distinguée par son travail de promotion des droits de la personne et de la primauté du droit sur une longue période ou dans un acte de service exceptionnel.

Pour plus d'information sur le prix et pour savoir comment proposer une candidature, visitez le www.lsuc.on.ca/prix-droits-de-la-personne